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PROTOKÓŁ nr ZJ.7.0041.2024 

z posiedzenia Rady Instytutu Nauk o Jakości i Zarządzania Produktem 

Kolegium Nauk o Zarządzaniu i Jakości Uniwersytetu Ekonomicznego w Krakowie, 

które odbyło się w dniu 19 grudnia 2024 r. pod przewodnictwem 

Dyrektor Instytutu Nauk o Jakości i Zarządzania Produktem 

dr hab. inż. Renaty Salerno-Kochan, prof. UEK (spotkanie odbyło się on-line na 

platformie ZOOM) 

 

  

 

 W posiedzeniu Rady Instytutu Nauk o Jakości i Zarządzania Produktem wzięło udział 

21 osób. Lista obecności członków Rady stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  

Agenda posiedzenia: 

1. Informacja nt. zmian w programach studiów 

2. Przygotowanie do akredytacji kierunku Inżynieria jakości produktu 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady z dnia 31.10.2024 

4. Sprawy różne 

 

 Dyrektor Instytutu NJiZP dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK witając 

zebranych członków Rady przedstawiła porządek obrad, następnie poprosiła o jego 

zatwierdzenie. 

W głosowaniu jawnym członkowie Rady jednomyślnie przyjęli porządek posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Informacja na temat zmian w programach studiów. 

 Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK poinformowała 

członków Rady o konieczności zmian w programach studiów rozpoczynających się od roku 

akademickiego 2025/2026. Następnie zwróciła się z prośbą, aby systematycznie uzupełniać 

karty przedmiotów, zwłaszcza w pierwszej kolejności na kierunku Inżynieria jakości produktu, 

który będzie akredytowany przez Polską Komisję Akredytacyjną, oraz poprosiła Kierowników 

Katedr którzy w pierwszej kolejności zatwierdzają pod względem merytorycznym kart 

przedmiotów w Systemie Polska Rama Kwalifikacji o zwrócenie uwagi na ich poprawność. 

 Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK poruszyła również 

zagadnienia związane z procedowaniem nowych programów studiów i kwestię wypełniania 

sylabusów zgodnie z nowymi procedurami, które będą obowiązywać od 2025 roku i będą 

dotyczyć udziału liczby punktów ECTS w aspekcie praktycznym. Oprócz ustosunkowania się 

do kwestii  przypisania punktów ECTS do danej dyscypliny, konieczne będzie uwzględnienie 

wymiaru praktycznego zajęć z danego przedmiotu w danym programie studiów. W nowych 

kartach przedmiotów nie będzie podziału na godziny kontaktowe i bezkontaktowe, z uwagi na 

zastrzeżenia Polskiej Komisji Akredytacyjnej. Wytyczne do tworzenia nowych kart 

przedmiotów są opracowywane przez Zespół ds. jakości kształcenia. W nowym Zarządzeniu 

Rektora zostanie również podany termin, który będzie obligował pracowników do wypełniania 
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nowych kart przedmiotów w przeciągu siedmiu dni. Dyrektor Instytutu zwróciła również 

uwagę na konieczność uzupełnienia nazw przedmiotów w języku angielskim. 

 Podsumowując, Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK 

poinformowała, że z uwagi na zmianę procedury, przygotowane zmiany w programach studiów 

nie mogą być aktualnie procedowane i opiniowane przez Radę Instytutu. 

W dyskusji głos zabrali: 

Dr hab. inż. Magdalena Wojnarowska, prof. UEK – poruszyła kwestię związaną z nową 

procedurą wypełniania kart przedmiotów oraz wytycznych dotyczących uwzględnienia godzin 

e-learningowych. 

Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK – poinformowała, że  

obecnie nie ma wytycznych dotyczących godzin e-learningowych i zgodnie z zaleceniami PKA, 

wynikających z audytu na innych kierunkach studiów wynika, że audytorzy przywiązują dużą 

wagę do form zajęć oraz weryfikacji efektów uczenia się i e-learning jest formą wspomagającą 

zajęcia. Wszelkie informacje dotyczące tej kwestii będą przekazywane na bieżąco. 

Dr inż. Małgorzata Miśniakiewicz – poprosiła o wypełnianie kart przedmiotów zgodnie z  

jeszcze obowiązującymi wytycznymi. Zwróciła uwagę na wypełnienie kart przedmiotów do 

wyboru, które były zgłoszone na rok akademicki 2024/2025 oraz dla kierunku studiów drugiego 

stopnia Inżynieria jakości produktu. Karty do wypełnienia są już dostępne  w systemie PRK. 

Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK – odnosząc się do 

wypowiedzi Pani Doktor poinformowała, że można również zaimportować karty przedmiotów 

z ubiegłego roku akademickiego zgodnie z obowiązującym starym systemem, zwłaszcza dla 

programów studiów drugiego stopnia, które rozpoczynają się od semestru letniego 2024/2025, 

a następnie dokonać korekt. Natomiast przy wypełnianiu kart zgodnie z nowymi wytycznymi, 

dla programów studiów rozpoczynających się w roku akademickim 2025/2026,  pomocne będą 

odnośniki z dodatkowymi informacjami ułatwiającymi pracownikom prawidłowe wypełnienie 

kart. Ponadto, jeśli chodzi o bibliografię uzupełniającą przedmiotu wskazane jest, aby jedna 

pozycja była autorstwa osoby prowadzącej dany przedmiot. 

Dr inż. Małgorzata Miśniakiewicz – zwróciła się z prośbą do Kierowników Katedr o zwrócenie 

uwagi na aktualność literatury przedmiotu, aby dwie pozycje z literatury podstawowej nie były 

starsze niż 10 lat z wyjątkiem pozycji kultowych, co do których nie ma wątpliwości, że one 

muszą się znaleźć oraz będą łatwe do wyjaśnienia w przypadku pytań w tym zakresie od 

członków PKA. 

Dr hab. inż. Magdalena Wojnarowska, prof. UEK – zadała pytanie w związku z 

wątpliwościami, w przypadku kiedy dwóch pracowników prowadzi jeden przedmiot i jedna 

osoba jest przypisana do karty, to w karcie muszą się znaleźć publikacje dwóch prowadzących, 

czy tylko jednego. 

Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK – ten wymóg nie jest ściśle 

określony w wytycznych, są to zalecenia, aczkolwiek według jej opinii publikacja drugiego 

pracownika również powinna się znaleźć w literaturze przedmiotu. Karta wypełniana jest przez 

koordynatora przedmiotu, lecz wskazane jest udokumentowanie kompetencji i umiejętności 

pozostałych osób prowadzących przedmiot. 
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Ad. 2 

Przygotowanie do akredytacji kierunku Inżynieria jakości produktu. 

 Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK poinformowała, że 

został powołany Zespół ds. akredytacji kierunku Inżynieria jakości produktu. W skład Zespołu 

wchodzą członkowie Zespołu programowo-dydaktycznego ds. kierunku Inżynieria jakości 

produktu. Koordynatorem opracowania raportu samooceny jest dr inż. Małgorzata 

Miśniakiewicz, które równocześnie jest opiekunem tego kierunku. Raport samooceny obejmuje 

dziesięć kryteriów. Do opracowania każdego z kryteriów została przydzielona jedna osoba, 

która zbiera informacje niezbędne do wypełnienia raportu. Następnie zwróciła się z prośbą o 

rzetelne podawanie niezbędnych informacji, o które proszą członkowie Zespołu ds. akredytacji 

kierunku. 

 Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK zwróciła uwagę na 

sesje egzaminacyjną, która odbywać się będzie przed akredytacją PKA i o obowiązku 

przechowywania prac egzaminacyjnych przez okres dwóch lat. Zaapelowała o dokładne 

opisanie prac egzaminacyjnych i uwzględnienie podstawowych danych tj. z jakiego przedmiotu 

są prace egzaminacyjne, data egzaminu, miejsce egzaminu, nazwisko wykładowcy 

przeprowadzającego egzamin, numer albumu oraz dane studenta oraz termin egzaminu. 

Dyrektor Instytutu poinformowała, że w przypadku egzaminu przeprowadzonego w formie 

ustnej wymagana jest lista zadawanych pytań oraz notatki z przeprowadzonego egzaminu 

ustnego. Będzie również organizowane spotkanie z pracownikami, stąd prośba, aby pracownicy 

w terminie akredytacji byli dostępni i mogli uczestniczyć w spotkaniu z przedstawicielami 

PKA. 

 Dyrektor Instytutu poruszyła również kwestię konsultowania programów studiów z 

otoczeniem społeczno-gospodarczym, wymaganych zmian w programach, które obecnie są 

procedowane. W związku z tym zostanie zorganizowane spotkanie z interesariuszami 

zewnętrznymi, którzy mogliby udzielić wsparcia w tym zakresie. 

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady z dnia 31.10.2024 

 Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK poprosiła o 

odczytanie listy obecności, a następnie o zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Instytutu 

Nauk o Jakości i Zarządzania Produktem, które odbyło się w dniu 31 października 2024 r. 

Uprawnionych do głosowania 21 osób, w głosowaniu wzięło udział 18 osób, obecnych podczas 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

    21 – za,   0 – przeciw,   0 – wstrzymujący się. 

 

Członkowie Rady w głosowaniu jawnym, jednomyślnie zatwierdzili protokół z posiedzenia 

Rady Instytutu Nauk o Jakości i Zarządzania Produktem z dnia 31 października 2024 r. 
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Ad. 4 

Sprawy różne 

 

1. Indywidualny tok zaliczenia  

 Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK, wyjaśniła członkom 

Rady istotę udzielania zgody na indywidualny tok zaliczenia (ITZ), który nie oznacza 

zwolnienia studenta z wszystkich zajęć z danego przedmiotu. ITZ ma uelastycznić realizację 

programu studiów oraz uzyskania zaliczeń. O formie zaliczenia decyduje prowadzący, który 

decyduje o tym jakie kryteria muszą być spełnione, aby uzyskać  efekty w zakresie wiedzy, 

umiejętności i kompetencji społecznych. 

Dr hab. inż. Magdalena Wojnarowska, prof. UEK – poruszyła problem obraźliwego 

komentarza oraz groźby skierowanego do jednego z pracowników Katedry Technologii i 

Ekologii Wyrobów i zwróciła się z prośbą do przedstawicieli studentów o złożenie 

sprawozdania dotyczącego podjętych działań mających na celu eliminowanie tego typu 

zachowań na poziomie Parlamentu, z uwagi na złożona deklarację na czerwcowej Radzie 

Instytutu o zaangażowanie się w sprawę. 

Zuzanna Biały – poinformowała, że ówczesna Przewodnicząca Pani Ania Rajczyk podjęła 

rozmowy z Zarządem Parlamentu Studenckiego, aby wyjaśnić sprawę. Następnie 

poinformowała, że będąc w Instytutowej Radzie Studenckiej nie są w stanie nic więcej zrobić 

z uwagi na fakt, że sprawa dotyczyła innego Instytutu. Obecnie nie jest w stanie określić jakie 

były podjęte działania. 

Dyrektor Instytutu, dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan – uważa, że tą kwestią powinna się 

zająć Instytutowa Rada Studencka Instytutu, którego ta sprawa dotyczy oraz Zarząd Główny 

Parlamentu Studenckiego, następnie poprosiła Przewodniczącą Panią Zuzannę Biały o podęcie 

kroków w tej sprawie. 

 

 

 

 

                      Dyrektor Instytutu 

Protokołowała                                               Nauk o Jakości i Zarządzania Produktem 

 

  

 

mgr Anna Majka          dr hab. inż. Renata Salerno-Kochan, prof. UEK 

 


